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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. szeptember 21. (kedd) napján 15 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök;  

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Móra Viktória bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:    dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő; 
Kilián Máté kommunikációs referens; 
Majnay Gábor osztályvezető 
Tamási Anna igazgatóságvezető 

     Balázs László sport és ifjúsági referens 
 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A rendkívüli, nyilvános ülést 15 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök a napirendi pontok sorrendjének módosítására tesz javaslatot. A bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadja az elnök javaslatát. Az elnök az ülés napirendjének 
elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
A nyilvános ülés napirendje:  
 

1. napirendi pont: 

Beszámoló az általános iskolások 2021. évben történt, nyári napközis ellátásáról 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
2. napirendi pont: 

Beszámoló az óvodai épületek 2021. évi nyári kihasználtságáról 
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(5. számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
3. napirendi pont: 

2021. évi Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsági keret egyesületek közötti felosztása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

 
1. napirendi pont: 

Beszámoló az általános iskolások 2021. évben történt, nyári napközis ellátásáról 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja, hogy tavaly szervezte meg előszőr a Hivatal a nyári 
napközit. Ugyanis eddig az iskolák voltak a szervezői. Komoly előkészítő munkát igényelt 
megtalálni azokat a pedagógusokat, akik lelkesen vállalták a feladatot. Elmondható, hogy 
sikerült a feladat, hiszen nem csak az idei, de már a következő évre is jelentkeztek. Elmondja, 
hogy első évben két Erzsébet-tábort tudtak megpályázni. Az idei évben négyet sikerült, jövőre 
pedig a tervek szerint nyolcra kívánnak pályázni. Hozzáteszi továbbá, hogy mivel szűkös a 
határidő a pályázat beadásáig ezért már megkezdték az egyeztetéseket az érintettekkel, hogy 
mire be lehet adni a pályázatot legyen egy kész koncepció. Ez is költséghatékonyabbá teszi a 
feladatvégrehajtást a későbbiekben. 
 
Mácsik Henrietta tag: Kérdezi, van-e valamilyen kimutatás azokról, akik tartósan vették 
igénybe a szóban forgó szolgáltatást. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Van kimutatás. Emlékei szerint az átlag létszám 30 és 55 között 
mozgott és van körülbelül 18 olyan diák, akik szinte állandó jelleggel kapcsolódtak be az adott 
programba. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy az előterjesztésben található fizetési kimutatások szerint 
kevesebb lett a feladatellátásban résztvevők bérezése. Kérdezi, mi ennek az oka. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Egyrészt egy héttel kevesebb lett végül a program időbeli hossza 
a tervezettnél. Továbbá bizonyos költségeket tudtak pályázati összegből finanszírozni. 
 
Murvai Árpád elnök: Tisztelettel megköszöni a résztvevő pedagógusok odaadó munkáját. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 9/2021. (IX. 21.) 

határozata 
az általános iskolások 2021. évben történt nyári napközis 

ellátásának beszámolójáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 
1. melléklet Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 
6. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörében eljárva  
 

1. az általános iskolai tanulók 2021. évi nyári napközbeni 
felügyeletének ellátásáról szóló szakmai beszámolót és pénzügyi 
elszámolást elfogadja; 
 
Határidő:  2021. szeptember 21. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Gazdasági Igazgatóság vezetőjét, hogy a Szekszárdi 
Tankerületi Központtal kötött megállapodás alapján 
gondoskodjon a díjfizetési kötelezettség határidőre történő 
teljesítéséről. 
 
Határidő:  2021. október 15. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
2. napirendi pont: 

Beszámoló az óvodai épületek 2021. évi nyári kihasználtságáról 
(5. számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Mácsik Henrietta tag: A bölcsődei kihasználtság 40-50 százalékkal történő emelkedésének 
okáról érdeklődik Majnay Gábortól. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja, hogy ez dr. Horváth Annamária hatásköre volt és nem 
tudott még egyeztetni vele erről, mivel éppen szabadságon van, de mindenképpen 
tájékozódni fog amint lehetősége lesz rá. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 10/2021. (IX. 21.) 

határozata 
az óvodai épületek 2021. évi, nyári kihasználtságáról szóló 

beszámoló elfogadásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 7. pontja 1. 
alpontjában meghatározott átruházott hatáskörében eljárva az 
óvodák 2021. évi nyári kihasználtságáról szóló tájékoztatót 
megköszöni és tudomásul veszi. 
 
Határidő:  2021. szeptember 21. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. napirendi pont: 

2021. évi Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsági keret egyesületek közötti felosztása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a tavalyihoz képest tartalmilag igénytelenebb 
pályázatokat kapott a bizottság. Hozzáteszi, hogy volt olyan pályázó, akinek a pályázata egy 
mondatból állt. Hozzáteszi, hogy jelezni szükséges a jövőbeni pályázók felé, hogy nem tolerálja 
ezt az elkövetkezendő időkben a bizottság. Továbbá elmondja, hogy idén a tavalyihoz képest 
5 000 000 forinttal kevesebb jutott a bizottsági keretbe, így természetesen nehezebb a 
bizottsági keret felosztása is. Említést tesz egy az ülést megelőző napon tartott megbeszélésről 
a bizottsági tagok részvételével, amelyen megegyeztek arról, többek között, hogy egy bizonyos 
összeget tartalékkeretbe kíván rakni a bizottság. Elmondja, hogy volt egy kérdéses egyesület, 
mégpedig a Szekszárdi UFC labdarugócsapata. Aki egy jelentősebb összeget 5 000 000 forintot 
kíván kapni a bizottsági keretből. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy elégedetlen a bizottsági keret tavalyihoz viszonyított 
csökkenésével. Elmondja továbbá, hogy mint egykori sportvezető mindig odafigyelt arra, hogy 
a Murvai Árpád által említett tartalmi problémákat kiküszöböljék. Hozzáteszi, hogy a 
Szekszárdi UFC egyesületének kérdése az, amiben eddig nem tudtak megállapodni. Egyetért 
abban, hogy nem hozza a megfelelő eredményeket a labdarugócsapat, illetve az úgynevezett 
pályázatuk hiányosságait is kifogásolja, de ennek ellenére egy jelentős szerepet tulajdonít a 
csapatnak, mivel több száz gyermeknek adnak napi sportolási lehetőséget. A gyerekek mögött 
pedig komoly szülői bázis is van. Megemlíti, hogy ő személy szerint a csapat városi sportban 
betöltött szerepét is mérlegelve a támogatást javasolja. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a gyermekek sportolása az, ami előtérbe kell kerüljön az 
ügyben való döntéshozatalkor. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Említést tesz arról, hogy az utóbbi években a Szekszárdi UFC 
labdarugócsapatának az elmúlt években romlott a teljesítménye. Ő is megemlíti, hogy a 
bizottság e-mailjére válaszolva, csupán egy mondatból álló válasz érkezett, amelynek tartalma 
az összeg volt, amiből részesülni kívánnának a bizottsági keretből. Elmondja, hogy tudomása 
szerint a TAO támogatást is kap az egyesület. Álláspontja szerint, amennyiben támogatja a 
bizottsági keretből, akkor célszerű lenne meghatározni azt az egyesület számára, hogy csak 
utánpótlás nevelés céljára fordíthatja az összeget. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Kérdezi, hogy fordulhat elő, hogy a bizottság elnöke nem ismeri a 
Szekszárdi UFC céljait, illetve nem kommunikál a vezetőséggel. Véleménye szerint ellenséges 
hangulatot érez egyes bizottsági tagok részéről a Szekszárdi UFC labdarugócsapat irányába. 
Továbbá elmondja, hogy Murvai Árpád és Faragó Zsolt részéről is megemlítésre került, a 
pályázat tartalmával, formai hiányosságaival kapcsolatos aggály. Egyetért azzal, hogy egy 
pályázat legyen igényes, de hozzáteszi, hogy volt már, hogy egy formai és tartalmi 
szempontból sem megfelelő pályázatnak és ez alapján neveztek ki egy alkalmatlan személyt a 
Szekszárdi Sportközpont Nkft. ügyvezetői pozíciójára. Ennek tudatában nem érti Murvai Árpád 
miért kifogásolja a jelenlegi Szekszárd UFC pályázatát. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy 2020-ban a Szekszárd UFC labdarugócsapatával 
egyeztettek a Szekszárdi Sportcsarnok társalgójában. Ezt követően azonban jött a pandémia, 
ami miatt ellehetetlenültek a hasonló egyeztetések. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy véleménye szerint ez nem pályáztatás volt. Majd kérdést 
intéz Balázs Lászlóhoz, hogy minden egyesületnek ki lett a küldve a bizottsági keret 
felosztásával kapcsolatos felhívás. Mert több jelentősebb csapat sem jelzett vissza. 
 
Balázs László sport és ifjúsági referens: Elmondja, hogy igen mindenkinek ki lett küldve az e-
mail. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy igaza van Horváth Ferencnek abban, hogy 
komoly, nagy létszámú bázist jelentenek a labdarugócsapatnál játszó gyermekek szülei. Ami a 
formai követelményekkel kapcsolatban elmondja, hogy az elnök arra gondolt ebben a 
témában, hogy egy kicsit bővebben kifejthette volna a pályázó, hogy miért és mire kell az adott 
egyesületnek az anyagi forrás, amit nyújtana neki a bizottság. A Csillagné Szánthó Polixéna 
által említettekkel kapcsolatban, azt mondja, hogy véleménye szerint a jelenlegi ügyvezető 
igazgatót a Szekszárdi Sportközpont Nkft. élére, pályáztatás nélkül jelölték ki. Véleménye 
szerint a jelenlegi ügyvezető igazgató alkalmatlan. Hozzáteszi, hogy mint szülő ő maga is jelen 
van a Szekszárdi UFC sportéletében, így szó sincs ellenségeskedésről. Említést tesz a szakmai 
hiányosságokról a Szekszárdi UFC tekintetében. Elmondja, hogy a kapott támogatások 
ellenére, jelenleg is hiányosságok vannak a szakmai stábban. Feltételezi, hogy nem a 
legmegfelelőbb módon használják fel az anyagi forrásaikat.  
 
Murvai Árpád elnök: Felkéri Tamási Annát, hogy válaszolja meg, azt a kérdést hogy 
lehetséges-e az elkövetkezendő időben az Oktatási Sport és Ifjúsági Bizottság részére a 
jelenleg szóban forgó összegen kívül további források bevonása. 
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Tamási Anna igazgatóságvezető: Tájékoztatása szerint megy egy módosító javaslat az 
előirányzat módosítására. Elmondja, hogy a jelenlegi költségvetésben bekövetkezett 
változtatásoknak köszönhetően vannak pluszforrások, de hogy ténylegesen milyen célra 
kívánják, ezt fordítani az túllép az ő hatáskörén.  
 
Murvai Árpád elnök: A bizottságot tájékoztatja róla, hogy 3 000 000 forint tartalékösszeg áll 
rendelkezésre. Ez az, amivel konkrétan gazdálkodhat a bizottság az Szekszárdi UFC támogatása 
során is. Felvet három lehetőséget az említett összeggel kapcsolatban.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Kérdezi, hogy a korábban, a bizottság döntése alapján 
nyújtott támogatások összegét levonták-e a jelenlegi keretösszegből, mielőtt az felosztásra 
került. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy úgy gondolja a számok véglegesítése a napirendi pont 
megtárgyalását követően történne meg. Majd ezután felsorolja a határozati javaslatait. A 
Szekszárd UFC labdarugócsapatát az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság 4 200 000 forintos 
összeggel támogatná, a bizottsági keretének terhére.  
 
Az elnök a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, amelyet a bizottság 2 igen szavazattal, 
2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett nem fogadott el.  
 
Murvai Árpád elnök: Második javaslata szerint a Szekszárd UFC labdarugócsapatát az 
Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság 2 250 000 forintos összeggel támogatná, a bizottsági 
keretének terhére.  
 
Az elnök a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, amelyet a bizottság 2 igen szavazattal, 
2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett nem fogadott el.  
 
Murvai Árpád elnök: Harmadik javaslata szerint 3 250 000 forintos összeggel támogatná, a 
bizottsági keretének terhére a Szekszárdi UFC labdarugócsapatát.  
 
Az elnök a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, amelyet a bizottság 4 nem szavazattal 
és 1 tartózkodás mellett nem fogadott el.  
 
Az elnök 16:25 órakor szünetet rendel el, majd 16:28 órakor a szünet véget ér, az ülés 

folytatódik. 

 

Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy az öt perces szünet alatt történt egyeztetés során a 
bizottság olyan határozati javaslatot tenne fel szavazásra, amely szerint összesen 3 250 000 
forinttal támogatná a bizottság a Szekszárdi UFC labdarugócsapatát a bizottsági keret terhére. 
A megmaradt összeg 520 000 forint a bizottság keretéből. Ezt az Ifjúsági kereten tartja. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 11/2021. (IX. 21.) 

határozata 
az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság keretének 

Sportegyesületek közötti felosztásáról 
  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága alcím 1.1. alpontja alapján  
 

1.  a 2021. évi Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság, bizottsági 

keretének terhére a határozat melléklete szerint nyújt 

támogatást; 

 
Határidő:  2021. október 21. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratokat a 

határozat melléklete szerinti tartalommal és formában készítse 

el; 

 
Határidő: 2021. október 8. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

3. felhívja a polgármestert az 2.) pont alapján elkészített támogatói 

okiratok aláírására; 

Határidő: 2021. október 15.  
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összegek átutalására; 

 
Határidő:  2021. október 30. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóság-vezető 
 

5. felhívja a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Clubot, hogy a 

bizottsági keret terhére nyújtott támogatás, csak és kizárólag 

utánpótlás nevelés céljaira fordítható; 

 
Határidő:  2021. október 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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6. felhívja az Agenta Girls Szekszárdi Football Club Kft-t, hogy a 

bizottsági keret terhére nyújtott támogatás, csak és kizárólag nói 

futball szakág céljaira fordítható; 

 
Határidő:  2021. október 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

7. felhívja a Szekszárd Asztalitenisz Club-ot és a Yorgos Asztalitenisz 

Sportegyesület, hogy haladéktalanul kezdjék meg a két 

egyesület összevonásával kapcsolatos tárgyalásokat, mivel a 

jövőben az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság csak egy 

asztalitenisz egyesületet kíván támogatni; 

 
Határidő:  2021. október 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

8. a fennmaradó 520 000 forintot az Ifjúsági kereten tartja. 

 
Határidő: 2021. szeptember 21. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 16 óra 32 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

 
Mácsik Henrietta  

         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


